
Datum
Tijdstip
Locatie
Aanwezig

Afwezig

Extra aanwezig

18  oktober 2022
19.30 uur
Raadzaal
Mw. M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), L. Dignum (JESS Lokaal), W. Vonk 
(CDA), mw. M.C.M. Mulder-Keij (Seniorenpartij Schagen), mw. A.M. van Wijk (VVD), 
mw. V.C. van Vuuren (PvdA) vanaf 19.50 uur, W. Rijnders (SP), L.A.J. Riteco 
(GroenLinks), F.N.J. Jansen (D66), mw. H.P. Bredewold (Wens4U), G.E.P. Meijer 
(griffier), R. Meinema (griffie), mw M. Teijema (griffie verslaglegging)

Dhr. P. van der Kruit (voorzitter Rekenkamercommissie Schagen), dhr. H. Westrik.

1. Mededelingen
De heer Dignum geeft een toelichting op de werkgroep Bestuurlijke vernieuwing. Er 
wordt een beeldvormende vergadering georganiseerd op 23 november a.s. 
Verschillende projecten komen hierin aan de orde. De bedoeling is om deze avond te 
houden met maximaal 30 personen uit de politiek en 30 burgers.

Griffier:
- Kerstattentie: ieder jaar wordt er een kerstattentie geregeld voor de 

steunfractieleden. Gekozen wordt om een bon toe te sturen naar alle 
steunfractieleden (liefst lokaal).

- Het klankbordgesprek burgemeester-presidium moet weer gepland worden. Dit 
mag ook met een afvaardiging van het presidium. Gekozen wordt voor 31 
oktober. Mevrouw Van Vuuren wordt gevraagd als voorzitter van dit gesprek.

- Op 26 oktober is het werkatelier voor een onderzoek van de 
rekenkamercommissie. Aanmeldingen kunnen nog uiterlijk 19 oktober worden 
doorgegeven.

2. Verslag van de vergadering van 7 juni 2022
Het verslag wordt gewijzigd vastgesteld.

3. Openstaande toezeggingen
Mevrouw Mulder wil het opleidingsplan toegevoegd zien aan de toezeggingen.

4. Evaluatie raadsvergaderingen 20 september, Oordeelsvormende 
vergadering 11 oktober, informatieavond Structuurvisie Petten (26/9), 
informatieavond Begroting (10/10), RRN (6/10)
Raad 20 september:
- Een relatief korte vergadering, zonder moties.

Oordeelsvormende 11 oktober:
- De heer Rijnders ziet graag bij het agendapunt Aanpassen Verordening sociaal 

domein het verslag van diverse bijeenkomsten toegevoegd. De voorzitter zegt 
toe hier achter aan te gaan.

- De heer Jansen vind het een vreemde zaak dat de initiatiefnemer Helmweg 10 
zonder inspreken gelegenheid kreeg tot het beantwoorden van vragen. 
Uitgebreid wordt gesproken over het wel of niet toe laten tot het mee mogen 
praten tijdens een Oordeelsvormende vergadering. Duidelijk is wel dat goed gelet
moet worden welke vragen aan insprekers/deelnemers worden gesteld. Dit 
kunnen geen politieke vragen zijn. Ook de voorzitters moeten hier alert op zijn.

- Een dilemma blijft ook altijd hoe lang een voorzitter een inspreker moet laten 
doorpraten als de afgesproken termijn van 5 minuten wordt overschreden.
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- Nogmaals wordt de oproep gedaan om bij het agenderen van punten door 
fracties goed aan te geven waarom het wordt geagendeerd en welke vraag een 
fractie aan de oordeelsvormende vergadering wil voorleggen.

Structuurvisie Petten (26/9)
Een prima avond.

Informatieavond Begroting (10/10)
- Het in groepjes uit een gaan voldeed niet aan ieders verwachting. Er was meer 

verwacht dat in de groepjes een verdieping kwam, maar de ambtelijke 
organisatie zat te wachten op technische vragen. Dit was gelet op de korte tijd 
tussen het verkrijgen van de begroting en de informatieavond niet mogelijk.

- De verhouding politiek-ambtenaren was verkeerd. 
- De groepsgroottes waren niet gelijk, wat vervelend was in de kleinere ruimtes.
- De presentatie was onleesbaar en er werd geen gebruik gemaakt van microfoons 

waardoor ook niet alles goed hoorbaar was.
- Er wordt gesproken over mogelijkheden om deze avond een betere invulling te 

geven.
- Er zijn tijdens deze avond vragen gesteld. Zijn deze ook verzameld en worden ze 

ook beantwoord? De voorzitter zegt toe dit na te vragen.

RRN (6/10)
- Deze avond had prima digitaal gehouden kunnen worden. De heer Meijer neemt 

dit mee naar de agendacommissie van de RRN.

Stikstofbijeenkomst (30/9)
- Een ongemakkelijke, eenzijdige bijeenkomst. Wel goed om gesprek met andere 

aanwezigen aan te gaan.
- Gedeputeerde Rommel had een goed verhaal.
- De voorzitter geeft aan naar aanleiding van deze bijeenkomst in overleg te gaan 

met de wethouder van Hollands Kroon om te kijken naar vervolg afspraak met 
diverse partijen.

5. Opstellen conceptagenda raad 1 november 2022
De conceptagenda wordt doorgesproken.

De heer Jansen merkt op bij het punt Helmweg 10 nog de aangegeven visie van de 
Omgevingsdienst te missen. Als dit stuk er niet bij komt dan is het punt voor hem niet
besluit rijp. De voorzitter geeft aan na te vragen hoe het zit met dit stuk.

De heer Rijnders ziet bij de aanpassing Verordening sociaal domein graag de 
onderbouwing waarom wordt afgeweken van het advies. Dit schijnt in het door hem 
eerder genoemde verslag te staan. Verder kondigt hij aan met een motie bus vervoer
en een motie energie toeslag te komen.

6. Voortgang communicatieplan
Na uitgebreide discussie wordt het volgende duidelijk:
- De verschillende webadressen van de gemeente en de raad wekken wel eens 

verwarring. 
- Op de website moet het toch mogelijk zijn om bijeenkomsten voor inwoners 

zichtbaar te maken.
- Er is geen behoefte aan een nieuwsbrief en flyers/posters.

Afgesproken wordt om de werkgroep raadscommunicatie nieuw leven in te blazen 
weer bij elkaar te komen en alle punten te bekijken. Dhr. Rijnders neemt zitting in de 
groep en mevrouw Van Vuuren zal vragen of mevrouw Van Musscher deel wil nemen 
in de werkgroep. De werkgroep zal op een later moment met een 
terugkoppeling/voorstel naar het presidium komen.

7. Voortgang rekenkamercommissie
Het proces welke is gevolgd om te onderzoeken of een samenwerking met een 
andere rekenkamercommissie een mogelijkheid is wordt uitgebreid doorgesproken. 

De heer Van der Kruit, voorzitter van de rekenkamercommissie Schagen geeft een 
toelichting op de door de RKC gestuurde reactie op het onderzoek naar 
samenwerking.
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De meerderheid van de fractievoorzitters is van mening dat het onderzoek naar 
samenwerking moet worden stopgezet en de openstaande vacatures worden 
opengesteld.

Afgesproken wordt het onderzoek te stoppen en de vacatures open te zetten. De heer
Vonk zal aan mevrouw Glashouwer vragen of zij voorzitter wil zijn van de 
sollicitatiecommissie. Verder zal deze commissie bestaan uit mevrouw Bredewold, de 
heer Meijer en de heer Tamse (lid RKC).

8. Verordeningen fractievergoeding/rechtspositie/studiegeld
Mevrouw Van Wijk wil bij de Verordening op de ambtelijke bijstand en de 
fractieondersteuning gemeente Schagen 2022 bij artikel 9.4 het woordje “slechts” 
toevoegen. De leden van het presidium gaan hiermee akkoord.

Beide verordeningen worden als hamerstuk geagendeerd voor de raad van 1 
november a.s.

9. Rondvraag
Mevrouw Mulder vraagt aandacht voor het publiceren van juiste informatie op 
officielebekendmakingen.nl/gemeenteblad.

10. Sluiting

Griffier,                                         De voorzitter,

De heer G.E.P. Meijer                      Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen
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